
PROTOKÓŁ NR III / 2011

z III Sesji Rady Powiatu Chełmińskiego 

odbytej w dniu 2 marca 2011 r. 

Sesja odbyła się w dniu 2 marca 2011 r.

w siedzibie Starostwa Powiatowego

i trwała od godziny 15:30 do godziny 18:30

O proponowanym porządku obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad III sesji Rady Powiatu.

4. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu.

5. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w okresie między sesjami oraz o realizacji uchwał Rady 

Powiatu.

6. Interpelacje i zapytania.

7. Sprawozdanie  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  podległym 

Komendzie Powiatowej Policji w Chełmnie za 2010 rok

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chełmnie za 2010 rok

9. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Chełmnie za 2010 rok

10. Sprawa oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Chełmnie

11. Sprawa przyjęcia Programu Integracji Społecznej i Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w 

Powiecie Chełmińskim na lata 2011 – 2013.

12. Sprawa  określenia  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób 

niepełnosprawnych,  na  realizację  których  przeznacza  się  środki  Państwowego  Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

13. Sprawa  zaciągnięcia  kredytu  na  dofinansowanie  w  2011  roku  zadania  inwestycyjnego  pn. 

„Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1624C  Bruki  Kokocka  -  Jeleniec,  etap  2  Powiat 

Chełmiński”.

14. Sprawa  zaciągnięcia  kredytu  na  dofinansowanie  w  2011  roku  zadania  inwestycyjnego  pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1622C Chełmno - Sztynwag, etap 2 Powiat Chełmiński”.

15. Sprawa zmiany uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Powiatu 

Chełmińskiego na lata 2011 – 2020

16. Sprawa zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu chełmińskiego na 2011 rok

17. Wolne wnioski.



18. Zakończenie.

Ad. 1

Otwarcie obrad

Sesję  otworzył  i  obrady prowadził  Wiceprzewodniczący  Rady -  Dariusz  Jach.  Prowadzący 

powitał zebranych radnych, kierownictwo Starostwa oraz media.

Ad. 2

Stwierdzenie quorum

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne 

do podejmowania  prawomocnych  uchwał.  Prowadzący zauważył,  że  zebranych  na  sesji  jest  14 

radnych, a do liczby tej zaliczył radnego Grzegorza Zalewskiego, który w obradach bierze udział 

pomimo chwilowej nieobecności /listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu/.

Ad. 3

Przyjęcie porządku obrad III sesji Rady Powiatu. 

Prowadzący  obrady  -  Dariusz  Jach -  powiedział,  że  porządek  obrad  radni  otrzymali  wraz  z 

materiałami na sesję /załącznik nr 3 do protokołu/. Zapytał czy ktoś z zebranych chciałby wnieść 

uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radny Janusz Wojtaszewski - zauważył, że powstał wielki problem prawny. Powiedział,  iż III 

sesję  Rady  Powiatu  zwołał  Wiceprzewodniczący  Rady,  który  zdaniem  mówcy  nie  jest  do 

powyższej  czynności  uprawniony.  Radny stwierdził,  iż  jedyną  kompetentną  osobą  zarówno do 

zwołania posiedzeń Rady jak i ustalenia porządku obrad jest Przewodniczący Rady. W związku z 

powyższym dzisiejsza sesja, jak również podjęte na niej uchwały są nieważne. Radny powiedział,  

że  żałuje  że  doszło  do  takiego  problemu  prawnego  w  trzynastym  roku  istnienia  samorządu 

powiatowego.

Radny  Zdzisław  Piechota -  powiedział,  że  na  zawiadomieniu  o  sesji  widnieje  podpis 

Przewodniczącego.

Prowadzący  obrady  -  Dariusz  Jach -  stwierdził,  iż  podpis  należy  do  niego,  jednak  jest  tam 

przypis „w zastępstwie”.  Następnie dodał, że problemem jaki zaistniał  powinien się zająć radca 

prawny obecny na sesji. W związku z powyższym ogłosił 5 min. przerwę.

Przerwa w obradach trwała od 16:35 do 16:37



Prowadzący  obrady  -  Dariusz  Jach -  wznowił  obrady.  Stwierdził,  iż  zgodnie  z  oceną  radcy 

prawnego,  radny  Wojtaszewski  słusznie  zauważył,  że  to  Przewodniczący  Rady  ma  prawo 

zwoływać sesję. 

Radny J. Wojtaszewski o godz. 16.40 pożegnał się z radnymi i opuścił salę obrad.

Na Sali obrad wywiązała się dyskusja.. Zebrani na posiedzeniu zgłaszali swe uwagi i wątpliwości 

co do zaistniałej sytuacji. Wobec powyższego Prowadzący obrady ogłosił kolejną 10 - minutową 

przerwę w celu dokonania interpretacji prawnych zapisów Ustawy o samorządzie powiatowym oraz 

Statutu Powiatu Chełmińskiego.

Przerwa w obradach trwała od 16:47 do 17:08

Prowadzący  obrady  Dariusz  Jach -  Oznajmił,  iż  po  przeanalizowaniu  przez  radcę  prawnego 

regulacji prawnych, wznawia obrady. Zauważył, że posiedzenie nie zostało przez niego formalnie 

zamknięte. Prowadzący stwierdził quorum. Powiedział, że na 17 radnych obecnych jest 13 radnych, 

wobec  czego  jest  liczba  ta  jest  wystarczająca  do  podejmowania  prawomocnych  decyzji. 

Prowadzący  powrócił  do  realizacji  punktu  3  porządku  obrad.  Zapytał  czy  są  wnioski  do 

powyższego.  Wobec  braku  wniosków  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.  Za  przyjęciem 

głosowało 10 radnych,  wstrzymało się 3 radnych. Głosów przeciwnych nie było.  Rada Powiatu 

przyjęła porządek obrad.

Ad 4.

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu 

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - stwierdził, że protokół z II sesji Rady został wyłożony do 

wglądu w Biurze Obsługi Rady Powiatu przed sesją. Zapytał, czy radni zgłaszają do niego uwagi 

bądź  zapytania.  Ze  względu  na  brak  uwag  poddał  protokół  pod  głosowanie.  Rada  Powiatu 

jednogłośnie przyjęła protokół z II sesji Rady Powiatu.

Ad. 5

Informacja o pracy Zarządu Powiatu  w okresie  międzysesyjnym oraz o realizacji  uchwał 

Rady Powiatu.

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił Starostę Chełmińskiego o zreferowanie tematu.

Starosta  Chełmiński  -  Wojciech  Bińczyk -  powiedział,  że  Zarząd  Powiatu  w  okresie 

międzysesyjnym obradował na 8 posiedzeniach.



Zarząd Powiatu w okresie tym podjął 12 uchwał w następujących sprawach:

1) powołania  komisji  przetargowej  na  zbywanie  nieruchomości  stanowiących  własność 

Powiatu Chełmińskiego,

2) udzielenia pełnomocnictwa do zawierania dwuosobowo umów zlecenia w imieniu Powiatu 

Chełmińskiego  w  ramach  realizacji  projektu  współfinansowanego  z  Europejskiego 

Funduszu Społecznego, w których Powiat Chełmiński jest beneficjentem,

3) przyjęcia Regulaminu Szczegółowego określającego zasady rekrutacji i udziału w ramach 

projektu „Wyrównywanie szans edukacyjnych w powiecie chełmińskim – II”,

4) udzielenia  dotacji  Społecznej  Straży  Rybackiej  w  Chełmnie,  w  ramach  finansowania 

ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej,  obejmującego  przedsięwzięcia  związane  z 

ochroną wód,

5) dwie uchwały zmieniające uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu chełmińskiego 

na rok 2011 ,

6) powołania  komisji  konkursowej  do  zaopiniowania  ofert  złożonych  w ramach  otwartego 

konkursu na realizację zadań z zakresu kultury, ochrony dziedzictwa i tradycji w roku 2011,

7) powołania  komisji  konkursowej  do  zaopiniowania  ofert  złożonych  w ramach  otwartego 

konkursu ofert prowadzenia szkolenia sportowego dzieci i młodzieży w roku 2011,

8) przeprowadzenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego polegającego na sprzedaży 

nieruchomości rolnej oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 40/7, 

położonej  w  obrębie  Mgoszcz,  gmina  Lisewo,  stanowiącej  własność  Powiatu 

Chełmińskiego,

9) ogłoszenia  konkursu  ofert  na  wsparcie  realizacji  zadania  „Działania  na  rzecz  osób 

niepełnosprawnych w 2011 r.”,

10) ustalenia  planowanej  liczby  oddziałów  klas  pierwszych  oraz  liczby  uczniów 

przyjmowanych do klas pierwszych w szkołach prowadzonych przez Powiat Chełmiński,

11) przyjęcia regulaminu konkursu Dziedzictwo Kulturowe Naszego Sołectwa.

Zarząd Powiatu przygotował 7 projektów uchwał Rady Powiatu będących przedmiotem obrad III 

sesji Rady Powiatu. 

Ponadto Zarząd Powiatu:

– zatwierdził  porozumienie  z  Województwem  Kujawsko  -  Pomorskim  w  sprawie 

współfinansowania dokształcania uczniów ponadgimnazjalnych klas wielozawodowych w 

Okręgowym Ośrodku Dokształcania Zawodowego w Bydgoszczy,



– zatwierdził  sprawozdania  organizacji  pozarządowych  z  wykonania  zadań  publicznych 

zleconych przez Zarząd Powiatu z zakresu kultury, ochrony dziedzictwa i tradycji w roku 

2010,

– zatwierdził sprawozdania złożone przez kluby sportowe z realizacji dotacji udzielonych w 

ramach otwartego konkursu ofert prowadzenia szkolenia sportowego dzieci i młodzieży w 

roku 2010,

– zatwierdził  i przekazał Radzie Powiatu sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego,

– przyjął  stanowisko  w  sprawie  propozycji  zmniejszenia  środków  Funduszu  Pracy  i 

Europejskiego Funduszu Społecznego PO KL,

– zatwierdził wynik negocjacji z Przedsiębiorstwem Budowy Dróg i Mostów z Kobylarni w 

sprawie  robót  dodatkowych  na  zadaniu  dot.  budowy  Południowej  obwodnicy  Miasta 

Chełmna,

– zatwierdził rozliczenie dotacji udzielonych w 2010 r. Komendzie Policji

– postanowił wystąpić z wnioskiem o nadanie Medalu Komisji Edukacji Narodowej dla pani 

Iwony Janiak - Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Chełmnie,

– zatwierdził aneks nr 1 do umowy z Prowincją Chełmińsko - Poznańską Zgromadzenia Sióstr 

Miłosierdzia Św. Wincentego a Paulo w Chełmnie oraz aneks nr 1 do umowy o realizację 

zadania z zakresu pomocy społecznej - prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo - 

wychowawczej typu socjalizacyjnego w Pniewitem,

– zatwierdził aneks nr 1 do umowy z Miastem Zielona Góra w sprawie przeprowadzenia i 

zasad finansowania kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 

przedmiotów  zawodowych  w  Ośrodku  Dokształcania  i  Doskonalenia  Zawodowego  w 

Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego w Zielonej Górze,

– przychylił  się  do propozycji  połączenia  sprzedaży działki  nr  18/8,  stanowiącej  własność 

Powiatu, ze sprzedażą działek należących do Skarbu Państwa, tj. działki nr 19/9 i nr 19/6 i 

odstąpienia od wniosku o ustanowienie służebności drogi koniecznej na działce nr 19/9,

– zawarł porozumienia w sprawie przekazania dotacji dla Powiatowej Policji w Chełmnie,

– podpisał umowę dwustronną z partnerami projektu „Wyrównywania szans edukacyjnych w 

powiecie chełmińskim – II”,

– dokonał podziału dotacji dla organizacji pozarządowych w ramach otwartego konkursu na 

realizację zadań z zakresu kultury, ochrony dziedzictwa i tradycji w 2011 roku,



– spotkał  się  z  panią  Dyrektor  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w  celu  omówienia  planu 

finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Chełmnie na 2011 r. 

– dokonał  przydziału  dotacji  w konkursie  na  wsparcie  prowadzenia  szkolenia  sportowego 

dzieci i młodzieży w roku 2011,

– uhonorował laureatów konkursu Sportowiec Powiatu Chełmińskiego w roku 2010,

– przedyskutował propozycje naboru uczniów na rok szkolny 2011/2012 wraz z propozycjami 

standardów i zasad funkcjonowania szkół i placówek oświatowych, 

– zatwierdził  sprawozdanie  z  działalności  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w 

Chełmnie za rok 2010 i postanowił przekazać je Radzie Powiatu,

– przyjął informację o bezrobociu i działalności Powiatowego Urzędu Pracy w roku 2010 oraz 

omówił z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy plan działalności Powiatowego Urzędu 

Pracy w Chełmnie na 2011 rok,

– przy udziale pani Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Chełmnie dokonał 

analizy  przyczyn  wzrostu  orzeczeń  o  potrzebie  nauczania  indywidualnego  w  ostatnich 

latach,

– zaakceptował  dodatkową godzinę  matematyki  w  klasach  maturalnych  w roku  szkolnym 

2011/2012,

– uzgodnił wysokości dodatku motywacyjnego dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych,

– pozytywnie  zaopiniował  poprawiony  projekt  „Programu  ochrony  środowiska  dla  gminy 

Papowo Biskupie na lata  2008 -  2011 z perspektywą na lata  2012 -  2015” oraz „Planu 

gospodarki odpadami dla gminy Papowo Biskupie na lata 2008 - 2011 z perspektywą na lata 

2012 – 2015”,

– wytypował  pana  Mariusza  Kalkiewicza  -  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w 

Chełmnie,  na  swojego  przedstawiciela  do  Kujawsko  -  Pomorskiej  Wojewódzkiej  Rady 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.

Starosta  Chełmiński  -  Wojciech  Bińczyk -  przedstawił  informację  o  realizacji  uchwał  Rady 

Powiatu z II sesji. Powiedział, wszystkie uchwały przyjęte na II sesji zostały przekazane do nadzoru 

Wojewody Kujawsko - Pomorskiego. Ponadto uchwały Nr:

– II/25/10  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa  Powiatowego  w 

Chełmnie - została przekazana do Wydziału Organizacyjnego,

– II/26/10 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu chełmińskiego na rok 

2010  -  została  przesłana  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  oraz  do  stron,  których 

dotyczyła,



– II/27/10 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chełmińskiego 

na  lata  2011  -  2020  -  została  przesłana  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  oraz  do 

Wydziału Finansowego,

– II/28/10  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  powiatu  chełmińskiego  na  rok  2011  -  została 

przesłana  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  oraz  do  wszystkich  komórek 

organizacyjnych, jednostek organizacyjnych i służb, których budżet dotyczy.

Ad. 6

Interpelacje i zapytania.

W związku z brakiem dyskutantów prowadzący obrady przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad. 7.

Sprawozdanie  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  podległym 

Komendzie Powiatowej Policji w Chełmnie za 2010 rok

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił Komendanta Powiatowego Policji o zreferowanie 

tematu.

Cezary Cosban - Woytycha - omówił sprawozdanie /załącznik nr 4 do protokołu/. 

Radny Mariusz Bartkowski - zauważył, że przedstawione przez Komendanta statystki wskazują 

na silną  koncentrację  przestępczości  narkotykowej  wokół  Miasta  Chełmna.  Zapytał,  czy jest  to 

wynik silniejszej - anizeli  na terenach gminnych, prewencji w Mieście,  czy też rzeczywiście na 

obszarach wiejskich jest spokojniej pod tym względem.

Cezary Cosban - Woytycha - wyjaśnił, że problem narkotyków dotyczy całego Powiatu, co nie 

zawsze odzwierciedlają statystyki. Dodał, że wykazane w sprawozdaniu dane nie są zupełne, gdyż 

wiele spraw jest nadal w toku, wobec czego nie zostały one ujęte w tabelach.

Radna  Violetta  Gryszan -  zapytała  jak  odnosi  się  wskaźnik  wykrywalności  przestępczości 

kryminalnej w powiecie, który wyniósł w 2010 roku 63% do tożsamego w innych powiatach

Pan Cezary Cosban - Woytycha - odparł, że jest to średni wynik.

Radna Violetta Gryszan - zapytała, czy w dalszym ciągu prowadzone będą programy: „Dziecko 

widoczne - dziecko bezpieczne”, „Zdejmij nogę z gazu”, „Uboga szkoła”.

Pan Cezary Cosban - Woytycha - stwierdził, że programy te będą nadal realizowane, ze względu 

na duże zainteresowanie nimi oraz znaczną rolę jaką odgrywają w zapewnianiu bezpieczeństwa 

dzieci. 

Radna Barbara  Konieczna -  zapytała,  kto  ponosi  koszty  wywozu  osób  nietrzeźwych  do  izb 

wytrzeźwień oraz jaka jest częstotliwość takich wywozów.



Pan Cezary Cosban - Woytycha - stwierdził, że wyjazdy organizowane są praktycznie codziennie. 

Koszty co do zasady powinni  pokryć  petenci,  natomiast  najczęściej  są to osoby bezdomne bez 

źródła utrzymania, dlatego praktycznie pokrywa je gmina.

Radna Barbara Konieczna - zapytała, czy rozważano możliwość utworzenia izby wytrzeźwień w 

Chełmnie. 

Pan Cezary Cosban - Woytycha - stwierdził, że analizowano taką możliwość. Jednakże koszty 

utrzymania  takiej  placówki przewyższające  koszty wywozu do sąsiednich izb były argumentem 

przeciw powstaniu izby w Chełmnie.

Ad 8.

Sprawozdanie z działalności  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chełmnie za 2010 

rok

Prowadzący  obrady  -  Dariusz  Jach -  poprosił  Kierownik  Powiatowego  Centrum  Pomocy 

Rodzinie o zreferowanie tematu.

Pani Ewa Wirosławska - omówiła sprawozdanie /załącznik nr 5 do protokołu/.

O godz. 17:00 salę obrad opuścił radny Grzegorz Zalewski. Na salę posiedzeń radny powrócił o 

17:05.

Radna Violetta Gryszan - stwierdziła, że z wypowiedzi przedmówczyni wynika, że orzeczenia o 

niepełnosprawności  wydawane  są na 2,3 lata.  Zapytała,  czy zespół  może  wydać  je  również  na 

dłuższy okres czasu.

Pani  Ewa Wirosławska -  powiedziała,  że  to  Przewodniczący komisji  orzekającej  ustala  okres 

ważności orzeczenia, a najdłuższy możliwy - to na stałe. 

Radna  Barbara  Konieczna -  zapytała  o  różnicę  między  orzeczeniem  o  stopniu 

niepełnosprawności  a  orzeczeniem  o  zaliczeniu  do  osób  niepełnosprawnych.  Ponadto  radna 

poprosiła  o  informację  dotyczącą  liczby  pozytywnie  rozpatrzonych  przez  Wojewódzki  Zespół 

odwołań od orzeczeń wydanych przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności.

Pani Ewa Wirosławska - stwierdziła, że orzeczenie o stopniu niepełnosprawności wydawane jest 

dla osób powyżej 16 roku życia i jest ono stopniowalne, natomiast orzeczenie o niepełnosprawności 

wydaje  się  dla  dzieci  i  młodzieży.  Odnosząc  się  do  drugiego  pytania  radnej  powiedziała,  że 

większość ze złożonych odwołań została rozpatrzona przez organ wyższego stopnia z wynikiem 

pozytywnym dla Powiatowego Zespołu.

W związku z brakiem innych dyskutantów Prowadzący obrady przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu w porządku obrad.



Ad. 9.

Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Chełmnie za 2010 rok.

Prowadzący  obrady  -  Dariusz  Jach -  poprosił  Prezesa  Stowarzyszenia  Ludzie  -  Ludziom  o 

zreferowanie tematu. 

Pan Zbigniew Wróbel - omówił sprawozdanie /załącznik nr 6 do protokołu/.

O godz. 17:30 salę obrad opuścił radny Dariusz Śliwiński, radny wrócił na salę o 17:35

Ad. 10.

Sprawa oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Chełmnie

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Kierownik PCPR o zreferowanie tematu. 

Pani Ewa Wirosławska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku nr 1 /załącznik 

nr 7 do protokołu/

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Dariusz Jach - przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/

O godz. 17:38 radny Grzegorz Zalewski zakończył udział w sesji i opuścił salę obrad.

W związku z brakiem dyskutantów prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada  Powiatu  Chełmińskiego  jednogłośnie  przyjęła  uchwałę  nr  III/29/11  w  sprawie  oceny 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Chełmnie /załącznik nr 9/.

Ad 11.

Sprawa przyjęcia Programu Integracji Społecznej i Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w 

Powiecie Chełmińskim na lata 2011 - 2013.

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Kierownik PCPR o zreferowanie tematu. 

Pani Ewa Wirosławska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku nr 2 /załącznik 

nr 10 do protokołu/

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Dariusz Jach - przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/

W związku z brakiem dyskutantów Prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada  Powiatu  Chełmińskiego  jednogłośnie  przyjęła  uchwałę  nr  III/30/11  w  sprawie  przyjęcia 

Programu Integracji Społecznej i Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Chełmińskim 

na lata 2011 - 2013/załącznik nr 12/.



Ad. 12.

Sprawa  określenia  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób 

niepełnosprawnych,  na  realizację  których  przeznacza  się  środki  Państwowego  Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Kierownik PCPR o zreferowanie tematu. 

Pani Ewa Wirosławska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku nr 3 /załącznik 

nr 13 do protokołu/

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Dariusz Jach - przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały /załącznik nr 14 do protokołu/

Radna Barbara  Konieczna -  powiedziała,  że  w  projekcie  uchwały  brak  zapisów  o  środkach 

przeznaczonych na zwrot kosztów turnusów rehabilitacyjnych dla osób dorosłych. Zauważyła, że 

należy dać szansę również osobom dorosłym, i przeznaczyć jakąś sumę pieniędzy na wskazany cel,  

dla tych najbardziej potrzebujących. 

Pani  Ewa Wirosławska -  wyjaśniła,  że  Powiatowe  Centrum Pomocy  Rodzinie  dofinansowuje 

jedynie dzieci i młodzież ze względu na to, że nie mogą oni w takim zakresie jak osoby dorosłe 

korzystać z dofinansowanego przez NFZ pobytu w sanatorium. Ich sytuacja pod tym względem jest 

znacznie  gorsza  aniżeli  dorosłych.  Mówczyni  zauważyła,  że  dopiero  od  zeszłego  roku 

wprowadzone zostały ograniczenia w dofinansowaniu turnusów, a wpływ na to miało ograniczenie 

środków finansowych  przekazywanych  z  PFRON. Pani  Kierownik  stwierdziła,  że  gdyby  miała 

przeznaczyć kwotę na dofinansowania do turnusów dla osób dorosłych, zwiększyła by tym samym 

zadłużenie na zadaniu wyposażenia osób niepełnosprawnych w środki ortopedyczne.

W związku z brakiem innych dyskutantów Prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada  Powiatu  Chełmińskiego  jednogłośnie  przyjęła  uchwałę  nr  III/31/11  w sprawie  określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych /załącznik nr 

15/.

Ad. 13.

Sprawa zaciągnięcia  kredytu na dofinansowanie  w 2011 roku zadania  inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1624C  Bruki  Kokocka  -  Jeleniec,  etap  2  Powiat 

Chełmiński”.

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Skarbnik o zreferowanie tematu. 

Pani Skarbnik - Janina Siemiątkowska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku 

nr 4 /załącznik nr 16 do protokołu/



Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Mienia  i  Rynku Pracy  -  Marek Jabłoński -  przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały /załącznik nr 17 do protokołu/.

W związku z brakiem dyskutantów Prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada Powiatu Chełmińskiego jednogłośnie przyjęła uchwałę nr III/32/11 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu  na  dofinansowanie  w  2011  roku  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Przebudowa  drogi 

powiatowej nr 1624C Bruki Kokocka - Jeleniec, etap 2 Powiat Chełmiński”./załącznik nr 18/.

Ad. 14.

Sprawa zaciągnięcia  kredytu na dofinansowanie  w 2011 roku zadania  inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1622C Chełmno - Sztynwag, etap 2 Powiat Chełmiński”.

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Skarbnik o zreferowanie tematu. 

Pani Skarbnik - Janina Siemiątkowska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku 

nr 5 /załącznik nr 19 do protokołu/

Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Mienia  i  Rynku Pracy  -  Marek Jabłoński -  przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały /załącznik nr 20 do protokołu/.

W związku z brakiem dyskutantów Prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada Powiatu Chełmińskiego jednogłośnie przyjęła uchwałę nr III/33/11 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu  na  dofinansowanie  w  2011  roku  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Przebudowa  drogi 

powiatowej powiatowej nr 1622C Chełmno - Sztynwag, etap 2 Powiat Chełmiński”/załącznik nr 

21/.

Ad. 15.

Sprawa zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Chełmińskiego na lata 2011 - 2020

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Skarbnik o zreferowanie tematu. 

Pani Skarbnik - Janina Siemiątkowska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku 

nr 6 /załącznik nr 22 do protokołu/

Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Mienia  i  Rynku Pracy  -  Marek Jabłoński -  przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały /załącznik nr 23 do protokołu/.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Budownictwa  i  Dróg  Publicznych  -  Zdzisław 

Piechota - przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały /załącznik nr 24 do protokołu/

W związku z brakiem dyskutantów Prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada  Powiatu  Chełmińskiego  jednogłośnie  przyjęła  uchwałę  nr  III/34/11  w  sprawie  zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chełmińskiego na lata 

2011 - 2020/załącznik nr 25/.



Ad. 16.

Sprawa zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu chełmińskiego na 2011 rok

Prowadzący obrady - Dariusz Jach - poprosił panią Skarbnik o zreferowanie tematu. 

Pani Skarbnik - Janina Siemiątkowska - omówiła i uzasadniła projekt uchwały zawarty na druku 

nr 7 /załącznik nr 26 do protokołu/

Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Mienia  i  Rynku Pracy  -  Marek Jabłoński -  przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały /załącznik nr 27 do protokołu/.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Budownictwa  i  Dróg  Publicznych  -  Zdzisław 

Piechota - przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały /załącznik nr 28 do protokołu/

W związku z brakiem dyskutantów Prowadzący obrady poddał projekt pod głosowanie.

Rada  Powiatu  Chełmińskiego  jednogłośnie  przyjęła  uchwałę  nr  III/25/11  w  sprawie  zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu chełmińskiego na 2011 rok /załącznik nr 29 do 

protokołu/.

Ad. 17. 

Wolne wnioski.

Radna Barbara Konieczna - zawnioskowała do Zarządu Powiatu o bieżące dokonywanie kontroli 

jakości  przeprowadzanych  robót  budowlanych  w  zakresie  inwestycji  drogowych,  na 

poszczególnych etapach tych robót, zarówno przez nadzór inwestorski, jak również pracowników 

merytorycznych  Starostwa  oraz  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego.  Efektywny 

nadzór  sprzyjałby  rzetelnemu  wykonywaniu  prac  budowlanych  i  pozwoliłby  na  uniknięcie 

ewentualnych późniejszych remontów dróg. 

Ad. 18.

Zakończenie. 

Prowadzący  obrady  -  Dariusz  Jach -  w  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  dokonał 

zamknięcia III sesji Rady Powiatu Chełmińskiego.

Protokołowała:

Alicja Arendt - Pera

Przewodniczył:

Dariusz Jach


